
 

 

 

Bestyrelsesmøde onsdag d. 7.1.2015 kl. 19.00 

 

Referat: 

 

Fremmøde ved:   
Grethe Mikkelsen, Bente Nygaard, Hans Jørgen Hansen, Jens Støvring, Lisbeth Støvring 

Afbud fra Jan Grünewald 
Udeblevet: Tony Kristiansen  ( Jens S. modtager dog en mail med afbud efter mødet ) 

Bestyrelsen har fra Bowl’n’Fun modtaget udkast til ny samarbejdsaftale pr. 1.1.2015 og har ingen 
bemærkninger hertil. Dog har centerchef Betina Josefsen mundtligt meddelt Formand Jens Støvring og 
region 1 seniorleder Ole Drensgaard, at det kvarter vi hidtil har haft ”gratis” til opvarmning forud for 
turneringskampe mv. bortfalder, så opvarmning skal ske indenfor det lejede tidsrum. 
Bestyrelsen noterer sig dette, og informerer om det på efterfølgende klubmøde. Dette burde ikke give 
anledning til problemer, da der er afsat tid nok til kampene.  

Ole Drensgaard retter kamptidspunkterne på Bowlingportalen. 

Iht. samarbejdsaftale skal HIK Bowling vaske banerne efter turneringskampe. Bowl’n’Fun har argumenteret 
for dette med, at hallens bowlingkugler kan have vanskeligt ved at returnere på båndet hvis der er meget 
turneringsolie. Efter HIK har implementeret ny og meget ”tyndere” olieprofil til kampe, og der dermed efter 
kampe næppe kan være meget olie tilbage på banerne, vil bestyrelsen foreslå centret, at banerne ikke 
vaskes og olieres efter turneringskampe. Dette vurderes, at være en gunstig aftale for begge parter idet HIK 
ikke skal afse medlemmer til at vaske banerne og centret sparer udgiften til oliering.  

Bente N. oplyser, at det pt. går godt med spillene i Svensk Bingo. Der er medlemsfremgang og 
omsætningen er blevet øget hen over efteråret. Regnskab for 2014 fremlægges på foreningens 
generalforsamling. 

Grethe M. oplyser, at HIK Bowling har modtaget 10.000 kr. fra HIK’s Venner. Et dejligt beløb som vi er 
meget taknemmelige for. 

Lisbeth Støvring fortæller at den foreløbige opgørelse for salget af julekalender tyder på, at der kan blive et 
overskud på ca. 11.000 kr. til ungdomsarbejdet. Endelig opgørelse forventes ultimo januar. 

Grethe M. anmoder om, at vi gennemgår ”sponsortavlen” og reviderer for relevante sponsorer.  

Vi minder om, at der skal vælges nye medlemmer til bestyrelse efter kommende generalforsamling. Pt. er 
der ingen interesserede emner. Vi meddeler dette på efterfølgende klubmøde, og minder medlemmerne 
om, at der skal findes ny formands- og bestyrelseskandidater. 

Jan G. har tidligere meddelt, at han ikke ønsker at fortsætter som ungdomsleder efter indeværende sæson. 
Jens oplyser, at han gerne vil overveje, at genindtræde på posten – evt. i samarbejde med Bente N. 

Næste bestyrelsesmøde 28.januar 2015 kl. 19.00 

Samt bestyrelsesmøde 18. 2 kl. 19.00, forud for generalforsamling d. 25.februar 2015 

 

Referent  
Lisbeth Støvring 


